

TabTin 桌面端用户协议

适用于受邀客户与其授权成员的定向内测

版本：V1.0 (定向内测版) · 生效日期：2026 年 7 月 29 日 · 运营主体：上海摹范科技有限公司

请在注册或首次通过验证码创建账号前阅读本协议。点击“同意并继续”、完成注册或实际使用 TabTin，即表示你已理解并同意本协议。若不同意，请勿注册或使用。

一、协议范围与适用关系

本协议由你与上海摹范科技有限公司（以下称“我们”）就使用 TabTin 桌面端及相关服务订立。当前仅向受邀客户及其授权成员开放，不构成公开销售或长期可用承诺。

如你的组织与我们另有客户合同、数据处理协议或保密协议，相关合同优先适用于组织服务、费用、数据归属和责任分配；本协议中的账号安全和合规使用义务仍适用。

二、账号、验证与内测资格

- 你可以使用手机号、密码或短信验证码登录；注册时还可能需填写邀请码。你应提供真实、有效且有权使用的信息。
- 使用尚未注册的手机号进行验证码登录时，系统可能同时为该手机号创建账号。界面会在执行前提示，你应在同意本协议与隐私政策后继续。
- 你应妥善保管密码、验证码、邀请码及登录设备，不得转售、共享或允许无关人员使用内测资格。发现异常登录或凭证泄露时，应立即联系我们。
- 组织管理员可管理成员、空间、项目、智能体、设备和访问权限；你的权限可能因组织要求被调整或收回。

三、服务内容

TabTin 是人与人工智能智能体协作完成工作的桌面平台。根据内测版本、组织配置和你授予的权限，服务可能包括对话与任务协作、文档和数据表、文件处理、代码与终端操作、浏览器操作、设备控制、语音能力、第三方连接、检查点与回滚等功能。

内测功能会持续调整，具体可用范围以客户端界面、组织配置和客户合同为准。

四、你的使用责任

你承诺在法律、客户组织规则和授权范围内使用服务，并对自己提交的指令、材料与操作负责。

你不得：

- 上传、处理或传播违法、侵权、恶意、欺诈、骚扰或明显危害他人权益的内容；
- 在未经授权的情况下访问他人账号、设备、系统、网络、文件、凭证或数据；
- 利用服务制作或传播恶意代码，绕过安全限制，干扰服务稳定性，或对平台进行非授权测试、抓取和逆向；
- 提交你无权处理的商业秘密、个人信息、客户数据或受保密义务约束的材料；
- 冒充他人、共享内测账号，或将内测结果用于对外宣传、转售和未经许可的商业服务。

五、人工智能与智能体功能的特别说明

- 人工智能生成内容可能不准确、不完整或不适合特定场景。重要结论、代码、文件改动、对外发送和业务决策应由你或组织负责人复核。
- 人工智能输出不构成法律、医疗、财务、投资或其他专业意见。需要专业判断时，应咨询具备资质的专业人士。
- 当你授权智能体使用文件、终端、浏览器、屏幕控制或第三方应用时，智能体可能在授权范围内读取信息、生成内容、运行命令或执行操作。高风险动作可能触发确认或检查点，但你仍应审查执行范围和结果。

- 向第三方人工智能服务发送个人信息或可能包含个人信息的内容前，客户端应说明数据种类、接收方和用途，并取得你的明确许可；具体规则见《TabTin 桌面端隐私政策》。

六、用户内容与知识产权

你或你的组织保留对合法上传、创建或连接内容的权利。为提供、维护和保障服务安全，你授权我们在必要范围内处理这些内容；授权随内容删除或服务终止而结束，但法律要求、争议处理和备份覆盖周期另有需要的除外。

TabTin 的软件、界面、商标和平台能力由我们或合法权利人享有权利。人工智能生成内容的权利归属和可用范围可能受法律、模型服务商规则及客户合同约定；对外使用前应自行核验。

七、隐私与数据保护

我们按照《TabTin 桌面端隐私政策》处理个人信息。你在代表组织提交含有他人个人信息材料前，应确保组织具有合法处理依据，并已完成必要告知、授权或同意。

隐私政策地址：<https://www.tabtin.com/privacy/>

八、内测变更、费用与服务保障

定向内测可能免费，也可能由客户合同约定费用；未经书面约定，我们不会仅因参加内测向个人收费。我们可因研发、合规、安全或客户安排调整或终止内测，并尽量提前通知。

我们会采取合理措施保持服务稳定与数据安全，但内测版本可能存在缺陷、中断、兼容性问题或数据丢失风险。请勿将内测版作为唯一生产系统，并对重要文件和关键业务数据自行保留备份。

九、暂停与终止

如你违反法律、本协议或组织规则，危及平台或他人安全，内测资格到期、客户合同终止或监管机关要求，我们可限制功能、暂停账号或终止服务；紧急安全情形下可先采取措施。

你可停止使用并通过组织管理员或联系我们处理账号。账号终止后，组织控制的内容可能继续由组织管理；个人信息依隐私政策、客户合同和法律要求处置。

十、责任限制

在法律允许范围内，因内测特性、错误指令、未经核验的人工智能输出、第三方服务、网络或设备故障造成的间接损失，责任以适用法律和客户合同为限；本条不排除故意、重大过失或法律不得限制的责任。

十一、适用法律与争议解决

本协议适用中华人民共和国大陆地区法律。争议先协商；协商不成，可向上海摹范科技有限公司住所地有管辖权的人民法院起诉。客户合同另有有效约定的，从其约定。

十二、协议更新

我们可能因功能、数据处理方式或法律要求变化而更新本协议。重大变化会通过客户端、网页或组织通知等合理方式告知。更新后继续使用前，我们会在依法需要时重新取得你的同意。

联系与反馈

运营主体：上海摹范科技有限公司。如对本协议、账号或内测使用有疑问，请发送邮件至 huchenxi@larchiveai.com；我们将在核验身份后于合理期限内处理。

产品网站：<https://www.tabtin.com> · 隐私政策：<https://www.tabtin.com/privacy/>

TabTin Desktop User Agreement

Invitation-Only Beta for Invited Customers and Their Authorized Members

Version: V1.0 (Invitation-Only Beta) | Effective Date: July 29, 2026 | Operator: Shanghai Mofan Technology Co., Ltd.

English Translation. This English text is provided together with the Chinese original. In the event of any conflict or inconsistency, the Chinese original shall prevail.

Please read this Agreement before registering or before using a verification code to create an account for the first time. Clicking "Agree and Continue," completing registration, or actually using TabTin means that you understand and agree to this Agreement. If you do not agree, do not register or use the services.

1. Scope of the Agreement and Order of Application

This Agreement is entered into between you and Shanghai Mofan Technology Co., Ltd. ("we" or "us") regarding your use of the TabTin desktop application and related services. The current invitation-only beta is available only to invited customers and their authorized members, and does not constitute an offer for public sale or a promise of long-term availability.

If your organization has entered into a separate customer agreement, data processing agreement, or non-disclosure agreement with us, that agreement takes priority with respect to organizational services, fees, data ownership, and allocation of responsibilities. The account-security and compliant-use obligations in this Agreement remain applicable.

2. Accounts, Verification, and Beta Eligibility

- You may sign in using a mobile number, password, or SMS verification code. Registration may also require an invitation code. You must provide information that is true, valid, and that you are entitled to use.
- When you use an unregistered mobile number to sign in with a verification code, the system may create an account for that number at the same time. The interface will notify you before this occurs, and you must agree to this Agreement and the Privacy Policy before continuing.
- You must safeguard your password, verification codes, invitation code, and login devices. You must not resell, share, or allow unrelated persons to use your beta eligibility. If you discover an unusual login or credential disclosure, you must contact us immediately.
- Organization administrators may manage members, spaces, projects, agents, devices, and access permissions. Your permissions may be adjusted or withdrawn at your organization's request.

3. Services

TabTin is a desktop platform for people to collaborate with artificial intelligence agents to complete work.

Depending on the beta version, organizational configuration, and permissions you grant, the services may include conversation and task collaboration, documents and data tables, file processing, code and terminal operations, browser operations, device control, voice features, third-party connections, checkpoints, rollback, and related functions.

Beta features will continue to change. The specific features available to you are subject to the client interface, organizational configuration, and customer agreement.

4. Your Responsibilities

You agree to use the services in compliance with applicable laws, your customer organization's rules, and the scope of authorization, and you are responsible for the instructions, materials, and actions you submit. You must not:

- upload, process, or distribute content that is illegal, infringing, malicious, fraudulent, harassing, or clearly harmful to the rights and interests of others;
- access another person's account, device, system, network, files, credentials, or data without authorization;
- use the services to create or distribute malicious code, circumvent security restrictions, interfere with service stability, or conduct unauthorized testing, scraping, or reverse engineering of the platform;
- submit trade secrets, personal information, customer data, or materials subject to confidentiality obligations that you are not authorized to process; or
- impersonate another person, share a beta account, or use beta results for external publicity, resale, or unapproved commercial services.

5. Special Notice Regarding Artificial Intelligence and Agent Features

Artificial intelligence-generated content may be inaccurate, incomplete, or unsuitable for a particular scenario.

Important conclusions, code, file changes, external communications, and business decisions must be reviewed by you or an authorized person in your organization.

Artificial intelligence output does not constitute legal, medical, financial, investment, or other professional advice. Where professional judgment is required, you should consult a qualified professional.

When you authorize an agent to use files, a terminal, a browser, screen control, or third-party applications, the agent may, within the scope of authorization, read information, generate content, run commands, or perform actions. High-risk actions may require confirmation or trigger a checkpoint, but you must still review the scope and result of execution.

Before personal information, or content that may contain personal information, is sent to a third-party artificial intelligence service, the client must explain the data categories, recipient, and purpose, and obtain your express permission. See the TabTin Desktop Privacy Policy for detailed rules.

6. User Content and Intellectual Property

You or your organization retain rights in content that is lawfully uploaded, created, or connected. To provide, maintain, and protect the security of the services, you authorize us to process that content to the extent necessary. This authorization ends when the content is deleted or the services end, except where otherwise required for legal compliance, dispute resolution, or backup-overwrite cycles.

The software, interface, trademarks, and platform capabilities of TabTin are owned by us or the lawful rights holders. Ownership and permitted uses of artificial intelligence-generated content may be subject to applicable laws, model-provider rules, and customer agreements; you must verify them before external use.

7. Privacy and Data Protection

We process personal information in accordance with the TabTin Desktop Privacy Policy. Before you submit, on behalf of an organization, materials containing another person's personal information, you must ensure that the organization has a lawful basis for processing and has completed any required notice, authorization, or consent process.

Privacy Policy: <https://www.tabtin.com/privacy/>

8. Beta Changes, Fees, and Service Assurance

The invitation-only beta may be free of charge, or fees may be agreed in a customer agreement. Unless agreed in writing, we will not charge an individual merely for participating in the beta. We may adjust or discontinue the beta for research and development, compliance, security, or customer-arrangement reasons, and will endeavor to give advance notice.

We will take reasonable measures to maintain service stability and data security. However, the beta version may contain defects, interruptions, compatibility issues, or risks of data loss. Do not use the beta as your sole production system, and maintain your own backups of important files and critical business data.

9. Suspension and Termination

If you violate law, this Agreement, or organizational rules; endanger the security of the platform or others; your beta eligibility expires; a customer agreement ends; or a regulatory authority requires it, we may restrict features, suspend your account, or terminate the services. In an urgent security situation, we may take action first.

You may stop using the services and ask your organization administrator or contact us to handle your account. After account termination, organization-controlled content may continue to be managed by the organization. Personal information will be handled in accordance with the Privacy Policy, customer agreements, and applicable law.

10. Limitation of Liability

To the extent permitted by law, liability for indirect losses arising from the beta nature of the services, erroneous instructions, unverified artificial intelligence output, third-party services, network failures, or device failures is limited by applicable law and customer agreements. This clause does not exclude liability for intentional misconduct, gross negligence, or liability that cannot be limited by law.

11. Governing Law and Dispute Resolution

This Agreement is governed by the laws of the mainland of the People's Republic of China. Disputes will first be resolved through consultation. If consultation fails, either party may bring an action before a People's Court with jurisdiction at the domicile of Shanghai Mofan Technology Co., Ltd. Where a customer agreement contains another valid agreement, that agreement will govern.

12. Updates to This Agreement

We may update this Agreement as features, data-processing methods, or legal requirements change. Material changes will be communicated through reasonable means, such as the client, website, or organizational notice. When required by law, we will obtain your consent again before you continue to use the updated Agreement.

Contact and Feedback

Operator: Shanghai Mofan Technology Co., Ltd. If you have questions about this Agreement, your account, or use of the beta, email huchenxi@larchiveai.com. We will handle your request within a reasonable period after verifying your identity.

Product website: <https://www.tabtin.com> | Privacy Policy: <https://www.tabtin.com/privacy/>